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PREDMET: Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 13/2022.-2026. 

 

 

Z A P I S N I K 

 

sjednice Upravnog odbora koja se održala dana 2. studenog 2023. u Zagrebu na Kineziološkom 

fakultetu s početkom u 17:00 sati.  

 

Prisutni članovi:  Mario Kasović; Luka Dumančić, Franko Faustini (via zoom); Branko Carević (via 

zoom), Lovro Lisjak (via zoom), Tomislav Marinović (via zoom). 

 

Ostali prisutni:  Martin Papišta (TZRS), Ivan Pavić (NO), Dorijan Pavliša (GT), Nataša Preis 

Bedenik (TT, do 19:00) 

 

 Predsjednik Mario Kasović pozdravio je sve prisutne i zahvalio im na dolasku. Predsjednik 

Nadzornog odbora Ivan Pavić istaknuo je da se, s obzirom na način prisustvovanja sastanku, odluke 

trebaju donositi jasno i na svakoj konstatirati broj glasova prisutnih te tako donesene odluke još 

jednom potvrditi na sastanku na kojim će uživo biti prisutan kvorum. 

 

Predsjednik Mario Kasović  dao je na glasanje prijedlog dnevnog reda s pismeno predloženim 

dopunama: 

1. Verifikacija zapisnika održanog sastanka UO 12/2022.-2026. održanog 29.9.2023. 

2. Terminski plan usvajanja dokumenata HTS-a i usklađivanja sa ZOS-om po uputama MINTS-a i 

HOO-a 

3. Sportski program  (trener za razvoj sporta Martin Papišta) 

4. Statut HTS-a – inicijalni dokument (glavni tajnik Dorijan Pavliša) 

5. POUN HTS-a i godišnje propozicije – inicijalni dokument (glavni tajnik Dorijan Pavliša) 

6. Kalendar HTS-a - priprema za natječaj  

7. Razno:  

1. Organizacija Europskog prvenstva u duatlonu 2025 u Slavonskom Brodu 

2. Mogućnost zajedničke organizacije PH olimpijskog triatlona za apsolutnu i age grupu 

3. Bodovanje natjecatelja nakon državnog prvenstva čim prije prijaviti ITU radi konačnog 

boljeg rankinga natjecatelja na ITU ljestvici 

4. Glasanje za Pomoćnika izbornika u multisport disciplinama, Dejana Patrčevića. 

 

UO je sa pet glasova za, nula suzdržanih i nula protiv usvojili prijedlog dnevnog reda.  
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Rasprava po točkama dnevnog reda:  

 

1. Verifikacija zapisnika održanog sastanka UO 12/2022.-2026. održanog 29.9.2023. 

UO je sa pet glasova za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku o usvajanju zapisnika sjednice 

UO-a 12/2022-2026. održanog 29.9.2023.  

 

2. Terminski plan usvajanja dokumenata HTS-a i usklađivanja sa ZOS-om po uputama MINTS-a 

i HOO-a 

Dorijan Pavliša ukratko je prezentirao jedanaest dokumenata koje treba izraditi. Nakon što Statut 

bude usvojen, svi ostali dokumenti će biti usvajani po redoslijedu izrade, a prvi idući biti će POUN. Što 

se tiče samog statuta: prema modelu statuta koji je poslao HOO, važećeg statuta HTS-a i konzultacija 

s pravnom službom HOO-a  te odredbama ZOS-a, Dorijan Pavliša i Nataša Preis-Bedenik su uz 

konzultacije s predstavnicima drugih nacionalnih saveza izradili inicijalni draft. Nakon toga angažiran 

je kolega koji je još jednom provjerio usklađenost prijedloga Statuta s navedenim aktima.  

Prijedlog Statuta poslan je na članove UO-a, a na UO-u je da donese odluku o načinu i trajanju javne 

rasprave. Nakon zaključenja dokumenta, isti se šalje na pravnu službu HOO-a za odobrenje 

usklađenosti, Skupštini HTS-a na usvajanje i potom na gradski ured za Udruge. Nakon što Statut bude 

usvojen, svi ostali dokumenti će biti s njim usklađivani i usvajani po terminskim i sadržajnim 

prioritetima. 

Što se tiče POUN-a, razrađen je način na koji će se razdvojiti sustav natjecanja od praktičnih uputa 

za organizacju natjecanja koje ne utječu na sam sustav. Te tehničke propozicije natjecanja i određeni 

elementi će biti prebačeni u Godišnje propozicije natjecanja.  

Preostalih 9 dokumenata je: Pravilnik o radu Skupštine, tijela i komisija; Pravilnik o stručnom radu i 

licenciranju trenera koji smo dužni usuglasiti sa zakonom o sportu i nakon toga je planiran postupak 

licenciranja trenera. Dalje, Pravilnik o licenciranju i Upute za licenciranje, Disciplinski pravilnik, 

Pravilnik kojim se HTS usklađuje s Uredbom o uredskom poslovanju; Pravilnik jednostavne nabave; 

Pravilnik o zaštiti prijavitelja nepravilnosti. Statut, Pravilnik o radu tijela Skupštine i POUN su u 

nadležnosti Skupštine, ostali dokumenti i pravilnici u nadležnosti Upravnog odbora.  

U 17:30 sati članovima UO-a pridružio se Tomislav Marinović te je predsjednik Mario Kasović 

konstatirao da je 6 od 7 članova prisutno na sjednici. 
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3. Sportski program  (trener za razvoj sporta Martin Papišta) 

 

Martin Papišta  obrazložio je osnovne ideje - vodilje tijekom izrade dokumenta kojim bi definirao 

kratkoročne, srednjoročne (3-5 godina) i dugoročne ciljeve. Program je važan da bi sportaši imali 

unaprijed plan i definiranje ciljeve eda bi 2025 ušli u reprezentaciju i sudjelovali na pripremama, kao i 

kriterije koje moraju zadovoljiti da bi išli na EP Elite, Junior i Youth kategorija kao i razrada elemenata 

financiranja sportaša.  

 Definirani su kriteriji za stjecanje prava nastupa na međunarodnim utrkama. Papišta smatra da je 

važno da se Savez zaštiti na način da se na utrke ne šalju oni sportaši koji ne mogu biti u prihvatljivim 

zaostacima za pobjednikom. Stihijsko slanje sportaša na utrke ne pridonosi ničemu i onda nisu jasni 

ciljevi za Savez, za trenera i za samog sportaša.  

Dugoročni cilj je sportaš na OI,  a smatra da sustav ne treba graditi od juniora. Sukladno analizama 

koje je napravio, niti jedan naš mlađi junior niti izlani kadet na europskoj ljestvici u nisu nikad bili u top 

30, kao niti na europskim Youth prvenstvima. Ne postoje resursi da bi se svi financirali i naš budžet je 

objektivno budžet za jednog do dva seniorska sportaša, ali se treba fokusirati na ono što možemo. 

Martinov je cilj pomaganje klubovima da rade sa sportašima od 12-15 godina i da se na toj razini 

prate treninzi, rade mjerenja i td. te da se  osvijesti među samom sportašima da od malih nogu moraju 

biti dobri i s malim zaostacima za pobjednicima. 

Često sportaši dobivaju dojam da su dobri; imali smo juniore na koje se troši jako puno novaca na 

avionske karte i kad su se susreli s jačinama utrka u inozemstvu, bili su izgubljeni.  Smatra da za juniore 

izlaznih godina kriteriji trebaju biti nešto  stroži i želja je da se dugoročni ti kriteriji postrožuju jer jedino 

na taj način možemo naučiti da sportaši od malena trebaju postizati izvrsne rezultate eda bi u 

budućnosti imali na raspolaganju financijska sredstva HTS-a.  

Papišta je prezentirao ostale kriteriji za koje smatra da su blagi u odnosu na druge zemlje. U 

austrijskoj reprezentaciji je takav kriterij koji se mora ostvariti da bi se dozvolilo da o svom trošku ideš 

na natjecanja. No, smatra da je naša lokacija dobra i da se za dugoročnu korist sportaša treba ići na 

jake utrke, a ne na slabo posjećene utrke u daljim lokacijama.  

 

Dorijan Pavliša zahvalio se Martinu na stručno napisanom dokumenti i opširnom izlaganju koje 

je krenulo iz perspektive onoga što se treba izgraditi, a ne onoga što postoji odnosno onih sportaša 

koje imamo. Dumančić je spomenuo problematiku testiranja vezanih uz 50-metarski bazen u travnju, 

ali lokacija će biti definirana s obzirom na navedeno. Pripreme bi se planirale u veljači – ne blizu sezone, 

jer se približavanjem sezone teže mogu organizirati zajednički treninzi. Planirane su za 14 sportaša + 3 

trenera. Luka Dumančić postavio je upit vezan uz potencijalno otkazivanje natjecanja iz već usvojenog 

kalendara međunarodnih natjecanja: u slučaju da se natjecanje ne održi, cilj je da se sportaše ne zakida 

već da se u idućih 30tak dana ode na iduću utrku. 

 

UO je sa 6 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o usvajanju predloženog plana.   
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U 19:30 sati UO je napustio Tomislav Marinović te je predsjednik Mario Kasović konstatirao da je 5 

od 7 članova prisutno na sjednici. 

 

4. Statut HTS-a – inicijalni dokument (glavni tajnik Dorijan Pavliša) 

 

Dorijan Pavliša naglasio je prisutnima da je razlika u odnosu na prethodni Statut velika i da se, 

s obzirom na ZOS-om navedene izmjene, nije imalo smisla raditi izmjene i dopune postojećeg 

Statuta, već izraditi novi. Statut je polazišna točka za sve ostale dokumente i kao najvažniji 

dokument mora ići u javnu raspravu. Mi smo zakonski dužni usvojiti statut do 31.12.2023. 

Paralelno s javnom raspravom za klubove-članice išlo bi razmatranje na pravnu službu HOO-a koja 

daje naputke (koje smo obavezni usvojiti) i preporuke (koje nismo dužni usvojiti).  

Mario Kasović predložio je da se inicijalni dokument pošalje u javnu raspravu na klubove koji 

će poslati svoje primjedbe do rok 16.11.2023., a sa čime su se složili i ostali prisutni članovi UO-a.  

UO je sa pet glasova za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku o otvaranju javne rasprave 

za klubove HTS-a koja će trajati do zaključno 16.11.2023. godine na način  da će prijedlog statuta 

biti poslan na sve klubove, a Ured HTS-a zaprimati prijedloge izmjena i dopuna. Dana 25.11.2023. 

odnosno tjedan dana nakon roka za slanje prijedloga planirana je radionica za izradu finalnog 

prijedloga Statuta HTS-a. 

 

 

5. POUN HTS-a i godišnje propozicije – inicijalni dokument (glavni tajnik Dorijan Pavliša) 

 

O temi je raspravljano u točki 1. dnevnog reda i razrađen je način na koji će se razdvojiti sustav 

natjecanja od praktičnih uputa za organizaciju natjecanja koje ne utječu na sam sustav. Te 

tehničke propozicije natjecanja i određeni elementi će biti prebačeni u Godišnje propozicije 

natjecanja.  

 

6. Kalendar HTS-a - priprema za natječaj  

 

Članovi UO-a usuglasili su se da je dosadašnji koncept rasporeda utrka odgovarajući te da se 

prošli natječaj treba prilagoditi samo u smislu manje fleksibilnosti datuma vezanih uz samu 

sezonu te će natječaj za organizaciju odvijati na isti način.  Luka Dumančić apelirao je da se, 

sukladno ranije usvojenom planu utrka reprezentacije, u trenutku odlučivanja o utrkama ne 

planiraju utrke koje se poklapaju  s održavanjem ciljanih europsko kupova Wells, Tiszauyvaros, 

Bled i Zagreb. 
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Nakon kratke rasprave, predsjednik Mario Kasović objedinio je različite prijedloge te 

predložio glasanje.   

UO je sa pet glasova za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku da će natječaj za 

organizaciju natjecanja u 2024. biti tehnički proveden putem online obrazaca kao i u 2023., sa 

zaključnim rokom 9. studenim 2023.,  a  nakon usvajanja Kalendara natjecanja bit će raspisan 

Natječaj za jedinstvenu mjernu službu. 

7. Razno:  

1. Organizacija Europskog prvenstva u duatlonu 2025 u Slavonskom Brodu 

Tomislav Marinović smatra da nakon viđenog u Caorleu 2023. da je Slavonski Brod spreman 

za organizaciju takvog natjecanja 2025. godine i želio bi da se kandidiramo za taj rang 

natjecanja. HTS bi trebao dati suglasnost – pismo potpore; s tim dokumentom se ide prema 

lokalnim vlastima grada i županije pa na MINTS. 

Članovi UO-a su izrazili svoju jednoglasnu podršku navedenoj kandidaturi i zamolili da klub 

Mazator pošalje pismo namjere, a HTS temeljem njega izradi pismo potpore.  

 

2. Mogućnost zajedničke organizacije PH olimpijskog triatlona za apsolutnu i age grupu 

Luka Dumančić predložio je da se objedine obje utrke, zbog malog broja posjećenosti na 

dvije lokacije. Isto će se razmotriti nakon analize prijavitelja.  

 

3. Bodovanje natjecatelja nakon državnog prvenstva čim prije prijaviti ITU radi konačnog 

boljeg rankinga natjecatelja na ITU ljestvici 

Franko Faustini predložio je da se rezultati državnog prvenstva u idućim sezonama šalju na 

WT neposredno nakon natjecanja, a ne na kraju godine, a sa čime su se prisutni složili.  

U 19:45 sati UO je napustio Franko Faustini te je predsjednik Mario Kasović konstatirao da su 4 od 7 

članova prisutna na sjednici. 

4. Glasanje za Pomoćnika izbornika u multisport disciplinama, Dejana Patrčevića. 

UO je sa četiri glasa za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku o imenovanju Dejana 

Patrčevića za pomoćnika izbornika u multisport disciplinama za dugi i srednje dugi triatlon.  

 

Sastanak je zaključen u 19:55 sati.  

 

Zapisnik sastavio: Dorijan Pavliša 

 

Mario Kasović   

Predsjednik Hrvatskog triatlon saveza 
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